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§ 11
Svar på motion om fler markanvisningar till de 
allmännyttiga bostadsbolagen för att nå stadens egna 
bostadsmål 
BRO 2019/335

Beslut 
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
till kommunstyrelsen som svar på remissen.
 
Omedelbar justering.

Sammanfattning av ärendet 
Clara Lindblom (V) har i en motion som skickats på remiss till bl.a. 
Bromma stadsdelsnämnd, lagt fram förslag på att 
exploateringsnämnden ska markanvisa minst 4 000 bostäder årligen 
till allmännyttan samt att hälften av dessa markanvisningar ska 
öronmärkas för Stockholmshus, Snabba hus och andra lösningar 
som kan pressa ner hyrorna i nyproduktionen. 
Stadsdelsförvaltningen är idag inte på något vis involverad i 
markanvisningsprocessen och innehar heller inte kompetens inom 
det aktuella området. Däremot är stadsdelsförvaltningen positiv till 
förslag som leder till bättre tillgång av bostäder och bostäder med 
lägre hyror för låginkomstgrupper (socialt utsatta, studerande, unga 
vuxna). Speciellt utifrån ett jämlikhetsperspektiv då alla 
medborgare bör erbjudas samma möjligheter till boende.

Förslag till beslut
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) lämnade ett förslag till beslut.
 
Förslag till beslut
Anders Edin (SD) lämnade ett förslag till beslut.
 
Beslutsgång
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och konstaterade att 
nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.
 
Reservation
Lillemor Samuelsson m.fl. (V) reserverade sig till förmån för eget 
förslag till beslut:
 
"Nämnden beslutar att tillstyrka motionen".
 
Reservation
Anders Edin (SD) reserverade sig till förmån för eget förslag till 
beslut:
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"Att avslå förvaltningens förslag till tjänsteutlåtande och därutöver 
vill vi anföra följande:
 
En motion från Clara Lindblom (V) har inkommit till 
stadsdelsnämnden med som föreslår att exploateringsnämnden ska 
markanvisa minst 4000 bostäder per år till allmännyttiga 
bostadsbolag. Vidare förslås det att hälften av dessa bostäder ska 
öronmärkas för Stockholmshus, Snabba hus tillsammans med andra 
lösningar.
 
Vi Sverigedemokrater ställer oss skeptiska till statiska mål från 
offentlighetens sida på en marknad som gynnas av konkurrens 
genom effektiviseringar och prispressning.
 
Sverigedemokraterna anser istället att markanvisningar bör ske till 
den som tillhandahåller det bästa erbjudandet sett till pris, kvalité 
och miljö.  Genom att låta byggaktörer konkurrera fritt kan nya, 
innovativa lösningar komma till stånd som långsiktigt förbättrar 
Stockholms bostadsmarknad.
 
Mot bakgrund av ovanstående föreslår Sverigedemokraterna att 
avslå förvaltningens förslag till tjänsteutlåtande."
 
 
 
 
 

Handlingar i ärendet
 245059 (Godkänd - R 1) Svar på motion om fler 

markanvisningar
 BRO 2019/335-1.1 Motion om fler markanvisningar till de 

allmännyttiga bostadsbolagen för att nå stadens egna 
bostadsmål
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